

## Protokoll fört vid styrelsesammanträde

### SSRK Västra avdelningen

Datum: 26 Februari 2025

Tid: kl. 19:00

Plats: Zoom

### § 11-20

#### Närvarande:

Margareta Stigson	MS
Maria Jogeland	MJ
Peter Landén	PL
Per Hallberg	PH
Emma Hansson	EH

#### Adjungerade

Anette Lundin	AL
Therese Gardeheim	TG
Linnea Bernhardtz	LB
Ulf Nyborg	UN (Hallandssektionen)
Jan Garp	JG (Göteborgssektionen)

#### Ej närvarande:

Eva-Lotta Blom	ELB
Anna-Lena Wendt	ALW

### §11 Sammanträdet öppnas

Ordföranden MS hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.

**§12 Val av protokollförare**

Till protokollförare för mötet utses AL.

**§13 Val av justeringsperson**

Till justerare utses PH att justera dagens protokoll.

**§14 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes

**§15 Föregående protokoll**

Det justerade protokollet godkändes och lades till handlingarna.

**§16 Skrivelser**

**Inkommande SSRK kansli**

EXT-627 Exteriördomarauktorisering

HS-364 Presentation av SKK's nya varg- och rovdjurspolicy

HS-365 Inbjudan till nominering till Årets Eldsjäl

SPA-122 Remiss – Regelrevidering 2027

HS-366 Brev angående skattelättnader för domare inom SSRK. Förlängd svarstid ang rapport med veckoposten v49.

ORDF-150 Inbjudan till Fullmäktige 2025

KSLI-1317 Nya styrelser inför 2025/2026

KSLI-1319 Auktorisation FBR - Maria Wide Hultgren, Auktorisation exteriör - Arvid Göransson

EXT-628 Anvisningar utställningar och exteriörbedömningar

Tillägg protokollsutdrag från SKK/JHK, SKK/JhK nr 1-2025 § 7

Protokoll, SSRK HS 2025-01-15

SSRK, ORDF- Inbjudan SSRKs Fullmäktige 2025

## §17 **Rapporter**

### a. **Ordförande**

Vi söker mötessekreterare till årsmötet. Frågan ställs först till sektionernas sekreterare. Annars finns påtänkt sekreterare till mötet inom styrelsen. För att säkra slutna röstning kommer det finnas länk som kan delas på mötet om det kommer krävas. Blommor kommer inköpas och skickas för diverse avtackningar. MS ansvarar

Verksamhetsberättelsen med balans- och resultaträkning är publicerade i enlighet med krav då man har digitalt årsmöte, tillgängliga minst tio dagar före årsmötet. Det saknas fortfarande underlag för verksamhetsplanen, de delar som fattas i slutet av veckan kommer MS fylla i med ledning av föregående års planering.

### b. **Sekreterare**

MS bevakar Veckopost och skickar vidare

### c. **Kassör**

Ett gott utfall 2024 som bland annat används för avskrivning på viltfrysen. Några fakturor inkom för betalning 2025 därav ett par poster som noteras som skuld men de är betalda.

### d. **Retrieverjakt**

Två blev godkända på provledarutbildning (Södras regi). Alla anvisningar har kommit för året. Vi ska ha samtliga prov som funktionärsprov i Västras avdelning i enlighet med tidigare protokoll. Eftersom Södra och Småland inte gör på detta så upphör tidigare avtal. Styrelsen ställer sig bakom MJ:s förslag.

### e. **Spanieljakt**

Bra föreläsning om spanieljakt under gårdagen, 30 anmälda.

### f. **Viltspår**

Krångel med synlighet för provtillfället. Finns ett genomfört prov synligt men det var ett tiotal som genomfördes under januari.

### g. **Utställning**

Planering för Kungsbacka (5 april) är någorlunda klar. Planering för Clubshow första helgen i september pågår.

h. **Utbildning**

Halvvägs genom seminarieriet. Kvar är viltspår, "så blir du en vinnare" och veterinärvård. Mock Trial:en är populär och platserna fylls på.

i. **Information**

LB Deltar i Clubshow-gruppen och jobbar med marknadsföring och sponsring kring denna.

j. **Tolling**

Prov 17-18 maj och 19 juli. Blivit fel i SKKstart gällande LA-behörighet men nu är det löst. Styrelsen beslutar att ge tollingansvarig Therese Gardeheim ansvaret att inneha behörigheten och rättigheten att lägga in prov.

k. **FB-R**

Inget remissvar gällande anvisningar.

**§18 Övriga ärenden**

Viltfrysen: Finns på en plats som är lättillgänglig för att både ta emot leveranser av fåglar och för att hämta/köpa dessa. Frågan om flytt av frysen har på nytt aktualiserats. Det har inkommit mail från en medlem som känner sig otrygg att besöka viltfrysen. Denna medlem och markägaren har en konfliktfylld relation som eskalerat till hot och polisanmälan. Polisen sköter detta ärende.

Styrelsens bedömning är att det inte råder risk vid besök av viltfrysen och att det inte är aktuellt att stänga ned denna i dagsläget. Om någon medlem känner sig otrygg att åka dit kommer det finnas möjlighet att hämta fåglar på annan plats. Kontaktperson TG

Medlemmars oro tas på allvar. Frysens placering är inte hållbar i längden, MS har dialog med markägaren. Under tiden fortgår hämtningar och lämningar enligt rådande rutiner. MS och PL är kontaktpersoner.

**Anmälningavgifter inofficiella WT:** Information ges från MJ och PH angående ny anmälningavgift för inofficiella prov med viss möjlighet att söka dispens. Avdelningens planerade prov ligger redan i SKK start med högre anmälningavgift i enlighet med styrelsens tidigare beslut. Information ges angående pågående diskussioner och skrivelser.

**§19 Kommande styrelsemöte**

Årsmöte 9 mars. Direkt efter detta hålls konstituerande möte. Därmed sätts inte datum för styrelsemöte idag.

**§20 Mötets avslutande**

Ordförande avslutade mötet och tackade för deltagandet.

**Protokollförare**

Anette Lundin

**Justeras**

Per Hallberg

**Justeras**

Margareta Stigson, ordförande.